
Föreningen Laurins Styrelseprotokoll tisdagen den 13 maj 2025. 
 
 

 

Närvarande:  Lars Axelsson, Martin Johansson, Ronny Järphag, Peter Ohlsson, Rustan Olsson.  

                      Suppleanter: Stig Einarsson, Olle Johansson. 

 

Ej närvarande: Leif Ahl, Åke Johansson. 
 

 

1. Mötets öppnande 

Ordföranden Martin J öppnar mötet klockan 18.05 

 

2. Dagordning 

Dagordning läses upp av ordföranden, som godkänns av mötesdeltagarna. 

 

3. Föregående protokoll 

Martin J läser upp föregående protokoll, inga synpunkter framfördes. Protokollet läggs i arkivpärm. 

 

4. Ekonomi 

- Inget onormalt finns att rapportera om föreningens ekonomi. 

- Lars A ombeds att undersöka möjligheten att överföra en mindre del av föreningens ekonomiska tillgång 

till någon indexfond. Föreningens nuvarande fonder utgör en ekonomisk reserv för framtida oförutsedda 

stora kostnader. Åtgärden syftar till att återföra kapital som lyftes för några år sedan bland annat för extremt 

stora el-kostnader och Harrys varvskostnad m.m. 

 

5. Långtidsplan 

- En offert har inkommit till föreningen från Byggtjänst för ombyggnad av fasaden. Kostnaden för 

ombyggnaden gav en fingervisning vad för kostnader det kommer att rör sig om. I offerten tillkommer 

dessutom isoleringsarbeten under fasaden. 

Styrelsen enades om att avvakta med arbetet. 

 - Mötet diskuterade även avgasproblematiken. Om en ny fasad skall monteras måste beslutas hur 

avgassystemet skall utformas med en stor avgasfläkt. En sakkunnig bör kontaktas för att få hjälp med en 

sådan projektering. 

 

6. Harry 

Karl Eskil har lovat att ta hand om bokningen av ”Vitskär” för den som vill gå ut med båten. 

 

7. Verkstan 

Stig har undersökt och hittat en mekaniker i Hallinden som skulle kunna utföra en rund-slipning av den 

plusch som skulle tillverkas, till en uppskattad kostnad på mellan 4 till 6000 Kr. 

Eftersom arbetet inte är helt nödvändigt, beslutade mötet att avvakta det tills vidare. 

 

8. Museet 

Motorn som stått uppställd vid NH 5 är för närvarande försvunnen. Vi får undersöka vad den finnas. 

 I annat fall får föreningen försöka hitta en annan motor att ställa på platsen. 

 

9. Fastigheten 

Inget ärende. 

 

10. TKM / Evenemang 

- Arbetslivsmuseer i Väst har haft sitt årsmöte i regionen. Ett besök hade förlagts till Laurin-föreningen och 

var mycket uppskattat. 

- Sten Hedlund tog på sig uppgiften att köra till NAV.s möte i Lidköping. I sällskap med Helmer. 

 

 

  

 



11. Rapporter 

Lysekilsposten var på besök en torsdagskväll för ett reportage i LP.s sommarbilaga, som kan ge lite effekt. 

 

12. Övrigt 

Mötet beslutade att förlägga nästa möte i en alternativ lokal. 

 

13. Nästa möte 

Nästa möte tisdagen den 10 juni kl. 18.00 

 

14. Mötets avslutande 

Mötet avslutas kl. 19.30 

 

 

 

 
       Ronny Järphag                        Martin Johansson 
       Sekreterare                         Ordförande 


